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PROTOKÓŁ NR LXII/2023 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 23 listopada  2023 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 14 Radnych. Nieobecny radny Grzegorz Koc. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Dorota Dmowska-Paczuska      - Sekretarz Gminy 
4. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
5. Pan Jan Kurkus                                 - Radca Prawny Gminy 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
7. Pani Izabela Kuniewicz  - Dyrektor GOK 
8. Pani Karina Khattak                           - Dyrektor GOPS 
 
LXII Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Siedlce z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 

obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 

rolnego na rok 2024; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/738/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 

2023r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 
wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2 i części działek ewidencyjnych 102, 103/1, 103/2, 104, 105, 
275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 
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15. Informacje Przewodniczącego Rady; 
16. Wolne wnioski, informacje; 
17. Zamknięcie obrad.           

 
Pan Wójt Gminy Henryk Brodowski wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt 14 „Podjęcie uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o.”. 
 
Przewodniczący Rady zapytał o inne uwagi bądź wnioski do porządku obrad. 
Innych uwag i wniosków nie było i poddał pod głosowanie złożony wniosek. 
Następnie stwierdził,  propozycja została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Siedlce z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 

obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 

rolnego na rok 2024; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/738/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 

2023r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 
wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2 i części działek ewidencyjnych 102, 103/1, 103/2, 104, 105, 
275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

14. Informacje Przewodniczącego Rady; 
15. Wolne wnioski, informacje; 
16. Zamknięcie obrad.    
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 
Stwierdził, że nowy porządek obrad został podjęty głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Następnie przywitał Pana Janusza Mikulskiego wieloletniego radnego i przewodniczącego Rady Gminy, 
który z rąk przewodniczącego Rady i  Wójta Gminy odebrał wyróżnienie zasłużonego dla Gminy 
Siedlce.   
 
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący obrad przeszedł do przyjęcia protokołu nr LXI. 
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Zapytał czy są uwag i wniosków do protokołu. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Protokół z LXI Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Henryk Brodowski 
Wójt Gminy Siedlce. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023  rok; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 
Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Natomiast od komisji do dnia dzisiejszego 
zostały wprowadzone korekty do tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik o omówienie w szczególności 
tych zmian, które zaszły od posiedzenia komisji. 
 
Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad rozpoczął dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny Mikołaj Walo wskazał, że Rada nie przyjęła planu zrównoważonej mobilności miejskiej, gmin 
miejskiego obszarów funkcjonowania miasta oraz strategii rozwoju, czy te środki będą wydawane z góry 
czy przygotowujemy środki do wypłaty na dwie dotacje z tego tytułu. 
 
Zastępca Wójta odpowiedział, że zapis umowy z miastem Siedlce jest tożsamy z umową, którą miasto 
Siedlce zawarło z wykonawcą i po złożeniu przez firmę strategii kompletnej i zatwierdzeniu przez zespół 
kierujący, miasto w terminie 10 dni jest zobowiązane do zapłacenia pełnej kwoty, bez względu na to, 
czy strategia została już przyjęta czy nie. Analogicznie z tym drugim dokumentem. 
 
Radny Mikołaj Walo zapytał, czy jeżeli dochodziłoby w tych dokumentach do jakichkolwiek poprawek, 
to czy są dokonane w tych kwotach zapłaconych czy w dodatkowych? 
 
Pan Sławomir Jagiełło Zastępca Wójta wyjaśnił, iż jest to dokument, który będzie podlegał tylko 
zatwierdzeniu lub odrzuceniu przez Radę bez możliwości dokonywania zmian. Jeżeli będą konieczne 
zmiany to każda z gmin, uczestniczących w programie, będzie musiała te zmiany przegłosować. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się ponownie z pytaniem: czy są inne głosy w dyskusji albo pytania do 
projektu zmian w budżecie?. Ponownie wyraził swoje niezadowolenie z powodu usunięcia z budżetu 
2023 roku zadania inwestycyjnego dotyczącego kanalizacji przy ul Gwiaździstej w Stoku Lackim. W 
połowie roku udało się, po dość długich namowach i pertraktacjach, wprowadzić do budżetu tą 
inwestycję. Uważał, że zaplanowane 300 tyś uda się wydatkować. Jednak inwestycja ta nie doczekała 
się realizacji, a nawet przetargu. Pocieszeniem jest fakt, że inwestycja ta została ujęta w budżecie 2024 
roku jednak kwota zaplanowana na to zadanie wynosi 500.000,- zł przy czym jest niższa od kwoty 
zaplanowanej w budżecie tegorocznym i na 2024 rok. Przypomniał, że ta ulica to 6 czy 7 domostw i 3 w 
budowie. Poprosił o konsekwentne realizowanie tego zadania w przyszłym roku. Zapytał pana 
kierownika Sawickiego na jakim etapie jest zaprojektowanie i uzgodnienie tego przedsięwzięcia. 
 
Kierownik Tomasz Sawicki poinformował, iż  projekt jest w zasadzie gotowy, jest na etapie uzgodnień, 
a na uzgodnienie z PKP czekamy. Po uzgodnieniu z PKP będziemy już mogli dalej procedować, złożyć 
o pozwolenie na budowę i realizować zadanie. Uzgodnienia dotyczą warunków przejścia przez 
torowisko. 
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Przewodniczący obrad wskazał, iż nie wie kiedy się pojawiła koncepcja przejścia pod torami ponieważ 
kanalizacja Stoku Lackiego, Grubal i Pustek jest przez tory przeprowadzona bo te miejscowości są 
skanalizowane i kolektor przez tory przechodzi i my teraz, w jego odczuciu, wyważany otwarte drzwi. 
Mamy kolektor, który przez tory przechodzi będziemy robili drugi. Wcześniejsze uzgodnienia  
z PWEIKiem obróciły się o 180 stopni, inwestycja utknęła i w tym roku nie ruszy. 
 
Kierownik Tomasz Sawicki wyjaśnił, że takie warunki PWIK dał projektantowi pewnie dlatego, że chcą 
mieć zapas i przewidują, że na przyszłość będzie to wymagane. 
 
Innych głosów ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/888/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok,  została podjęta głosami: za 
- 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad wskazał, iż jest analogiczna sytuacja jak przy zmianach w budżecie. Projekt ma 
pozytywną opinię Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. Natomiast dzisiaj został przedłożony 
skorygowany projekt tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik o omówienie zmian. 
 
Pani Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Ludwik Kamiński zwrócił uwagę na pozycję dotyczącą leasingi samochodu za 172 tyś. zł. 
Stwierdził, że skoro samochód jest najbardziej potrzebny Gminnemu Ośrodkowi Kultury to proponuje 
zakupić busa, który by mógł przewieźć zarówno sprzęt jak i przetransportować scenę czy ludzi na jakąś 
imprezy. Można go nawet wykorzystać do przewozu radnych na komisje wyjazdowe czy dzieci ze szkół 
na zajęcia sportowe, a nawet do Ostrówka na jakieś zajęcia, bo to jest daleka droga. Samochód 
osobowy pomieści tylko 5 osób z kierowcą, natomiast zakup busa byłby bardzo przydatny dla naszej 
gminy. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że samochód osobowy jest wykorzystywany codziennie przez wszystkich 
pracowników. Poinformował, że on jest potrzebny ponieważ przybywa różnych spraw z ochrony 
środowiska, z wycinki drzew, z dróg. Jeżeli chodzi o samochód dla Gminnego Ośrodka Kultury to ma on 
samochód osobowy i w związku z tym nie widzi potrzeby kupowania drugiego samochodu. Natomiast 
GOK posiada również busa, który służy wyłącznie do przewożenia instrumentów i sceny. Z nowym 
rokiem planuje tego busa przekazać do Zakładu Gospodarki Komunalnej celem lepszego 
wykorzystania. W przyszłości, jeżeli będą jakieś wnioski do PEFRON czy do innej instytucji na zakup 
samochodu który będzie przewoził 12, 15 czy 18 osób to taki wniosek zostanie złożony. Obecnie, bus 
dziewięcioosobowy którego mamy, jest wykorzystany do przewozu dzieci niepełnosprawnych co 
spowodowało znaczny spadek kosztów związanych z transportem tych dzieci. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/889/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została 
podjęta głosami: za -12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1; (jeden radny nieobecny podczas 
głosowania). 
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Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Siedlce z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 
Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych otrzymując pozytywną opinię. Projekt był omawiany 
przez pracownika, który się zajmuje tymi zagadnieniami w Urzędzie Gminy. Przewodniczący rozpoczął 
dyskusję nad tym projektem. 
 
Przewodniczący obrad oddał głos panu Sławomirowi Stańczuk. 
 
Pan Sławomir Stańczuk poinformował, iż reprezentuje Federację Organizacji Pozarządowych Powiatu 
Siedleckiego. Wskazał, że przygotowano w obecnych konsultacjach sporo zmian bo aż 21. Zwrócił 
uwagę na coroczne kopiowanie tych samych zadań w § 5, które finansowane są przez Gminę oraz 
zaproponowanie przez Federację dodania nowych zadań publicznych. Wskazał, że w protokole  
z konsultacji nie wskazano przyczyn nie ujęcia zaproponowanych przez Federację zadań. 
Równocześnie podziękował członkom rady i komisji, którzy przyczynili się do zaakceptowania wielu 
propozycji zmian w regulaminie, gdzie na 21 propozycji zmian 7 zostało uwzględnionych jako 
pozytywne. 
 
Przewodniczący obrad wskazał na konieczność złożenia formalnych wniosków, które pozwoliłyby na  
dokonanie korekt, zmian treści uchwały czy załącznika, którym jest ten program. 
 
Pan Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi Pana Stańczuka wyjaśnił, że program opracowany przez 
pracowników gminy i przez Radę jest bardzo szeroki, a gmina Siedlce w pozyskaniu funduszy dla 
mieszkańców podejmuje szerokie działania co jest omawiane praktycznie na każdej sesji. Wskazał, iż to 
co jest realne dla  gminy i jej mieszkańców zostało uwzględnione, zmienione, rozszerzone, aby ten 
zapis był w razie możliwości pozyskania w przyszłości dodatkowych środków z zewnątrz czy przez koło 
gospodyń wiejskich bądź strażaków. Poinformował, że Gmina co roku współpracuje  
z organizacjami pozarządowymi organizując wyjazdy dzieci najuboższych przez zespołu oświatowe.  
 
Innych zgłoszeń i uwag do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/890/2023 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Siedlce z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024,  
została podjęta głosami: za -14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 
obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, iż stawki wszystkich podatków nie uległy zmianie w stosunku do 
2023 roku oraz zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/891/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 
obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym podatku, została podjęta głosami: za -
14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce 
 
Przewodniczący obrad przypomniał, że również w tym podatku nie zostały wprowadzone żadne 
zmiany i zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/892/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za -14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 9  
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 
rolnego na rok 2024 
 
Przewodniczący obrad wyjaśnił, że obniżona średnia cena skupu żyta została tak skalkulowana, iż 
stawki podatku rolnego nie ulegną zmianie oraz zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/893/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku 
rolnego na rok 2024, została podjęta głosami: za -14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/738/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 
2023r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną opinię. Zwrócił się  
z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/894/2023 w sprawie zmiany uchwały nr LV/738/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 
2023r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; została podjęta głosami: za – 14, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi 
Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że do tej uchwały wpłynęły uwagi które zostały ujęte  
w załączniku nr 6 do projektu uchwały. Wskazał, że każda z wniesionych uwag musi być przegłosowana 
osobno. 
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Uwaga nr 1  

 
Przewodniczący obrad wyjaśnił, że głosując „za” popierany jest przez radę sposób rozstrzygnięcia 
uwagi przez pana Wójta czyli uwaga jest odrzucana, natomiast głosując „przeciw” przychylamy się do 
tej uwagi czyli jesteśmy przeciw stanowisku Wójta. 
 
Głosów do uwagi nie było. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 1 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 2 
 

    2. 
24.10. 

2023 

Mieszkańcy ulicy 

Kwiatowej 
17 podpisów 

Brak zgody na 

zwężenie ulicy do 
6 m. 

ulica 

Kwiatowa 

KR 6 m 

szerokości 
  

Zmniejszenie szerokości ul. 
Kwiatowej jest podyktowane 

niskim zainteresowaniem 

inwestycyjnym tego terenu, który 
w ciągu minionych 20 lat 

zabudował się w niewielkim 

stopniu. Utrzymanie ul. 
Kwiatowej o szer. 10 m. 

wywołuje poważne skutki 
finansowe dla gminy, a 

efektywność ich wydatkowania 

jest niska. Jednocześnie możliwe 
jest podjęcie działań, które nie 

spowodują obniżenia jakości życia 

obecnych mieszkańców, a w 
szczególności ich bezpieczeństwa. 

 
Radna Aneta Olszak spytała czy szerokość ulicy Kwiatowej miała w swoich granicach już 10 m. 
 
Pan Wójt odpowiedział że w planie, natomiast faktycznie jest wytyczona do szerokości 3,5 metra, a 
robiona będzie do 6 metrów. 
 
Innych głosów nie było. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 2 głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 3 
 

3. 25.10.2023 
Osoba 

fizyczna 

Uwaga dotyczy 

konfliktu 
sąsiedzkiego i sposobu 

użytkowania działki 

przez sąsiada. Zarzut 
dopuszczenia 

działalności 

uciążliwej, oczekiwanie 

wyłączenia działek 

wskazanych na zał. 1 do 

odrębnego 
procedowania 

Nowe 

Iganie113/4, 
113/5 

MN – teren 
zabudowy 

mieszkaniowej 

jednorodzinnej 

  

Plan wskazuje wyłącznie 

funkcję zabudowy 
mieszkaniowej 

jednorodzinnej, 

Co do uciążliwości funkcji 
terenu zastosowania mają 

zapisy § 7 projektu uchwały 

oraz rozporządzenie ws. 

Siedlecko-Węgrowskiego 

OChk. Teren objęty planem 

w ewidencji gruntów 
nie jest terenem leśnym. 

1.  
11.10. 

2023 

Osoba 

fizyczna 

Uwaga dotyczy konfliktu 

sąsiedzkiego i sposobu 
użytkowania działki przez 

sąsiada. Zaczyna się od 

słów: 
„Czym kierowała się 

Gmina Siedlce 

odmawiając nam prawa 
do sądu…” 

Nie określono Nie określono   

Brak możliwości 
merytorycznego 

odniesienia się do 

uwagi w procedurze 
planistycznej, pismo 

jest chaotyczne. 

Przedstawiony opis 
sposobu użytkowania 

działek nie jest materią 

planu miejscowego. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 3 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Głosów do uwagi nie było. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że odbędzie się teraz głosowanie nad całym projektem uchwały, 
zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi bądź głosy  do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/895/2023 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi 
Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2 i części działek ewidencyjnych 102, 103/1, 103/2, 104, 105, 
275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi bądź głosy  do projektu uchwały  
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXII/896/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2 i części działek 
ewidencyjnych 102, 103/1, 103/2, 104, 105, 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie 
Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się –0. 
 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 
Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Pan Tomasz Sawicki wyjaśnił, iż są to przyłącza energetycznie niskiego napięcia do budynków 
mieszkalnych w: Nowe Iganie ul. Łąkowa, Stok Lacki Folwark ul. Wiosenna, Ujrzanów bez nazwy ulicy, 
Golice ul. Jolanty Adamczyk, Rakowiec również ulica bez nazwy i Wołyńce Kolonia ul. Słoneczna.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Stwierdził, że Uchwała  
Nr LXII/897/2023  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 

Ad. 14  
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że przetarg na dostawę energii elektrycznej dla Gminy Siedlce 
oraz jednostek zakończy się jutro o godz. 12. Ponadto zaprosił wszystkich do Stoku Lackiego, gdzie 
będzie się odbywał cykliczny przegląd akordeonistów organizowany przez Gminny Ośrodek Kultury.  
Z uwagi na zbieżność terminów w dniu 10 grudnia br. nowy termin przeglądu zostanie podany. 
 
Pani Grażyna Kręgol w imieniu Koła Gospodyń w Białkach zaprosiła na Jarmark Bożonarodzeniowy, 
który odbędzie się 3 grudnia 2023 roku, w niedzielę o godzinie 15 w partnerstwie z Gminnym 
Ośrodkiem Kultury. 
 
Ad. 15  
Wolne wnioski, informacje; 
 
W tym punkcie zostały poruszone następujące zagadnienia: 
 
- radny Albert Gochnio spytał czy z kwoty 2.000.000,- zł z rządowego programu inwestycji 
strategicznych  zostanie przeznaczona jakaś część na ulicę Zacisze w Żelkowie Kolonii, czy jest 
planowana do wyremontowania; ponownie wrócił do sprawy spółek wodnych – uszkodzenie sączków 
przy autostradzie oraz zgłosił uszkodzenie jednego urządzenia siłowni zewnętrznej przy świetlicy: 
- radny Mikołaj Walo podziękował za ustawienie znaków drogowych w rejonie przejścia ulicy 
Łukowskiej – Wrzosowej oraz zwrócił się z propozycją ograniczenia ruchu drogowego na ulicy 
Wiśniowej dla pojazdów ciężarowych (chodzi o wyminięcie się na tej ulicy z samochodem ciężarowym, 
które jest niemożliwe), natomiast na skrzyżowaniu ulicy Sportowej i Wiśniowej poprosił o oznakowanie 
posadowionego tam słupa tablicą jako przeszkody drogowej, żeby był widoczny; 
- radny Ludwik Kamiński wskazał na kończący się z dniem 31 grudnia 2023 roku termin realizacji 
porozumienia zawartego w kwietniu 2018 roku, a dotyczącego poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszego 
na drodze krajowej nr 63 w Ujrzanowie i zapytał co dalej będzie z tym porozumieniem skoro 
porozumienie się kończy, a inwestycja nie została rozpoczęta oraz co będzie z remontem poddasza  
w Zespole Oświatowo-Wychowawczym w Białkach, gdzie końca inwestycji nie widać, a środki na nią są 
zwiększane. 
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że: 
- oznakowanie przejścia dla dzieci było priorytetem i osobiście dopilnował jego realizacji,  
- ograniczenie ruchu dla samochodów ciężarowych na ulicy Wiśniowej jest zasadne i trzeba to zrobić; 
- remont w Żelkowie ulicy  Zacisze jest przewidziany w innym programie i dofinansowaniu na 2024 rok; 
- jeżeli chodzi o Białki wskazał, że dokumentacja była zrobiona, nikt nie przewidział pewnych sytuacji, 
które się wydarzyły w trakcie realizacji, co spowodowało opóźnienie wykonania, wszystko jest robione 
dla dobra i wygody dzieci, a termin zakończenia całej tej inwestycji jest grudzień 2023 roku. Może się 
zdarzyć, że wyposażenie sal, zakup urządzeń będzie na początku 2024 roku, 
- porozumienie z Generalną Dyrekcją podpisałem jako Wójt za zgodą Rady Gminy Siedlce, w zakresie 
dokumentacji były bardzo poważne problemy ze zgodą ze strony kolei ale udało się, wystosowaliśmy 
pismo do Generalnej Dyrekcji o zabezpieczenie środków w 2024 rok. 
 
Radny Albert Gochnio opuścił sesję. 
 
- radny Roman Chojecki zwrócił się do zastępcy Wójta w sprawie zrobienia poboczy na Wyględówce   
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- radny Stanisław Kosyl poinformował, że mimo wygranej mieszkańców Nowego Opola za udział  
w wyborach (frekwencja), dot. rządowego programu bitwa o remizy, strażacy z tego programu na 
modernizację remiz OSP nie dostaną ani złotówki;  
- radna Aneta Olszak spytała czy uzyskano już pozwolenie na budowę garażu w Rakowcu, czy będzie 
załatwiona sprawa z dziurami w asfalcie przy świetlicy oraz czy Koła Gospodyń Wiejskich otrzymają 
wypłatę w ramach dobrej frekwencji na wyborach – czy będzie Gmina wnioskować o te wypłaty, w jaki 
sposób będzie się to odbywało. Spytała również kiedy zostanie zmieniona nazwa GOK. 
 
Zastępca Wójta wyjaśnił, że: 
- w sprawie dziur przy świetlicy przeprowadzone zostaną negocjacje z firmą, wskazał, że firma 
budowała kanalizację i miała naprawić uszkodzony asfalt i to zrobiła w sposób prawidłowy,  
- w sprawie poboczy na Wyględówce muszą one zostać usypane na prywatnym terenie z prawej strony 
i kwestia czy właściciel się zgodzi. Poinformował, że jutro uda się w teren aby jeszcze raz zobaczyć jak 
sprawa wygląda.    
 
Pan Kierownik Tomasz Sawicki wyjaśnił, że sprawa garaży jest w trakcie projektowania z terminem do 
15-go grudnia i jak będzie zakończony projekt zostanie złożony wniosek o uzyskanie pozwolenia na 
budowę. 
 
Pani Sekretarz Dorota Dmowska-Paczuska poinformowała, że środki dla Kół Gospodyń Wiejskich będą 
wypłacane przez Agencję, a otrzymane 250.000,- zł będzie podzielone na 21 Kół bo tyle jest na terenie 
naszej Gminy.  Nie ma jeszcze informacji w jaki sposób technicznie otrzymamy te środki. 

 
Przewodniczący obrad zapytał, czy państwo radni mają jeszcze jakieś zgłoszenia. Zgłoszeń nie było. 
Przewodniczący obrad zapytał, czy ktoś z sołtysów będzie chciał zabrać głos. Nikt z obecnych się nie 
zgłosił. 
 
Pani sołtys ze wsi Purzec w imieniu Koła Gospodyń Wiejskich w Porzeczu zaprosiła na spotkanie 
świąteczne z Mazowszem w dniu 9 grudnia w świetlicy w Strzale. 
 
Pani sołtys ze wsi Stok Lacki zaprosiła na warsztaty z Koła Gospodyń Wiejskich „Być kobietą piękną, 
zdrową i bezpieczną” w dniu 9 grudnia o godzinie 15. 
 
Pani sołtys ze wsi Chodów w imieniu Koła Gospodyń Wiejskich Chodowianki zaprosiła w dniu  
26 listopada na przegląd harmonia karzy. Podziękowała również Panu Wójtowi za zorganizowanie 
transportu kapeli z Chodowa na IV przegląd artystyczny osób starszych w Warszawie oraz na jarmark 
Marciński w Stanisławowie. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący obrad zamknął obrady LXII Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na LXII Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 
 

1.  Nr LXII/888/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok 

2.  Nr LXII/889/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce 

3.  Nr LXII/890/2023 
w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Siedlce z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024  

4.  Nr LXII/891/2023 
w sprawie wyrażenia określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce oraz zwolnień w tym 
podatku 
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5.  Nr LXII/892/2023 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Siedlce 

6.  Nr LXII/893/2023 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia 
podatku rolnego na rok 2024 

7.  Nr LXII/894/2023 

w sprawie zmiany uchwały nr LV/738/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 
marca 2023r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe 
Opole, w gminie Siedlce 

8.  Nr LXII/895/2023 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce 

9.  Nr LXII/896/2023 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2 i części działek ewidencyjnych 102, 
103/1, 103/2, 104, 105, 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie 
Siedlce 

10.  Nr LXII/897/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. 

 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


